
 
 
 

Referat styremøte 8/2023  
 

Tilstede:  Harald Neset 
  Mari Gjølberg 

Paal Gulbrandsen  
Camilla Ek 
Elin Kristin Nilsen  
 

 
Forfall:  Lars Martin Antonsen og Line Nygård 

 
Tid:  Mandag 08.05.2023 kl. 19.00 – 21.00 
Sted:  Momarken  
 
Dagsorden 

 
1. Referat 7 / 2023 
2. Referatsaker  
3. Handlingsplan 
Eventuelt 

 

SAK 1   08.05.2023/referat  
Referat styremøte 7 og Lagledermøte 3 24.april 2023 godkjent og publisert https://beta.travsport.no/travforbund-
travlag/ostfold-travforbund/informasjonprotokoller/ 
 

SAK 2 08.05.2023/referatsaker og Info 

a. Momarken  
Styret jobber hardt og snur hver eneste krone. Årsresultatet er nå klar og dato for generalforsamling 
blir satt på MT styremøte i morgen.  

b. Ny nettside. Sekretær har vært på kurs, og ØT siden er opprettet. Styret var fornøyd med det de så. 
c. Til start kurs 26.april 

19 Hester møtte til kurs der åringer og 2-åringer og eldre møtte til trening mot Til start! 
d. DNT generalforsamling 

Harald oppsummerte om generalforsamlingen der valget av leder ble knapp med en stemme og 
gjenvalg på styreleder Skjervagen.  
 

e. Banestruktur DNT Harald refererte fra heftet som er laget av Oslo Økonomix. 
 

f. Askim Travselskap 
Etter flere henvendelser e-post og tlf  uten svar, sendes det nå ut en e-post til hele styret i Askim der 
vi ber om et møte med hele styret for å se på travlagets fremtid og muligheter. Begrunnelse er at vi 
er redd travlaget blir borte pga manglende rapporter til ØT. ØTs leder og sekretær utfører dette. 
 

g. Stormøte om Hestevelferd 
Sekretær foreslo at vi (ØT styret) tar tak i dette og får gjennomført stormøtet om hestevelferd før 
20.juni.  Her må det jobbes med markedsføring av møtet – Alle med interesse av hest skal fanges 
opp til å vite om dette møtet. Forslag om mandag 19.juni kom frem. Sekretær og leder av 
ungdomsutvalget jobber videre med planlegging og det som skal til for å få gjennomført møtet. 



 
SAK 2   08.05.2023/Handlingsplanen 
-kommunikasjon og omdømmebygging 
Camilla tok en gjennomgang for oss om omdømmebygging. 
Hvordan kartlegge dette. Oppgaveskjema ble delt ut – stikkord fra lag settes i system. 
Struktureres deretter.  
 
Sende ut oppgaveskjemaet til alle travlags styremedlemmer. Tilbakemelding 1.juli. 
Camilla sender oppdatertskjema pr. e-post til forbundskontoret, som sendes ut omg. 
 
Hva gjør vi i praksis? 
Camilla og Harald oppsummerer dette. Og forbereder dette til et tema på Høstkonferansen 14.oktober. 
 
Treningsløyper må frem i offentligheten – forslag om å utfordre travlagene til å drone/lage en snutt av 
løypa si, til bruk av våre nettsider fremkom. 
 
ØT leder forbereder infobrev til medlemmene og la frem forslag for styret. planen er å utgi dette i juni. Han 
oppfordret styret ti å komme med innspill til «flyverbladet». 
 
Eventuelt 

Møtesaker på landsrådet vil bli videresendt styret, til info og eventuelle innspill. 

Møteplan viser neste styremøte 12.juni 

Saker som må med der:  

Galla 2024 

Årets ildsjel  

 

08.05.2023 Elin Kristin/forbundssekretær/referent. 


